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Lapin liitto pyytää kunnan-/kaupunginhallituksia käsittelemään ja ottamaan 
kantaa Lapin yhteismarkkinointitoimenpiteiden järjestämisestä 
tulevaisuudessa. House of Laplandin hallitus teki Lapin liitolle syksyllä 
aloitteen selvittää yhtiön tai sen toimintojen sijoittamista osaksi Lapin liittoa. 
Aloitteen johdosta Lapin liitto ja House of Lapland valmistelivat tiiviin 
taustamuistion vaihtoehdoista ja niiden vertailusta. Taustamuistio on 
esityslistan liitteenä. 
 
House of Laplandin hallitus ja kuntajohtajakokous asettuivat yksimielisesti 
tukemaan selvityksessä kuvattua vaihtoehtoa 3, jossa House of Laplandin 
yhteismarkkinointitoimenpiteet siirrettäisiin osaksi Lapin liiton 
organisaatiota. Lapin maakuntahallitus käsitteli selvitystä kokouksessaan 
27.11.2023 ja päätti, että vaihtoehdon toteutettavuudesta pyydetään 
kaikilta Lapin kunnilta virallinen kannanotto. Lapin liitto pyytää 
käsittelemään liitteenä olevan selvityksen pohjalta vaihtoehtoa 3 Lapin 
yhteismarkkinoinnin järjestämisestä tulevaisuudessa. 
 
Mikäli asia etenee vaihtoehdon 3 mukaisesti, sen valmistelu aloitetaan 
vuoden 2024 aikana ja siirto on mahdollinen aikaisintaan vuoden 2025 
alusta. Tällä asialla ei siis ole vaikutusta House of Laplandin tai Lapin liiton 
kuntarahoituksiin vuodelle 2024. 
 
Lapin liitto pyytää kuntia esittämään kannanotot Lapin liiton kirjaamoon 
viimeistään 31. joulukuuta 2023 mennessä. 
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Kurula Timo 
 

Päätösehdotus Kittilän kunta esittää kannanottonaan, että on tärkeää jatkaa Lapin yhteistä 
brändi- ja yhteismarkkinointityötä sekä selkeyttää tätä työtä ja toimintoja.  
Kunnanhallitus päättää kannattaa vaihtoehtoa 3, jossa House of Laplandin 
yhteismarkkinointitoimenpiteet siirretään osaksi Lapin liiton organisaatiota. 
 

Päätös Esitys hyväksyttiin. 
Pöytäkirja tarkastettiin tämän asian osalta kokouksessa. 


